



## Notulen Algemeen bestuur

<b>Datum</b>	07-11-2024
<b>Tijd</b>	13:30 – 15:35
<b>Locatie</b>	Regiokantoor, Burgemeester de Bordesstraat 80, Bussum, Huizenkamer (2de verdieping)
<b>Voorzitter</b>	Gerhard van den Top

### 0 Genodigden

13:30

*Notulen:*

Aanwezigen:

Voorzitter: Gerhard van den Top

Blaricum: Joke Lanphen

Eemnes: Mirjam Havinga- de Jong

Gooise Meren: Hugo Bellaart

Laren: Nanning Mol

Hilversum: Gerben van Voorden

Huizen: Bert Rebel

Wijdmeren: Gert Zagt

Regio Gooi en Vechtstreek, Jacqueline Agricola, Marije Mansfeld, Marlies van der Linden (secretaris).

### 1 Foto algemeen bestuur

13:30

### 2 Opening en vaststellen agenda

13:40

*Besluit:*

De agenda voor de AB vergadering van 7 november wordt ongewijzigd vastgesteld.

*Notulen:*

De agenda voor vandaag wordt ongewijzigd vastgesteld. Dhr. Rebel moet om 15.00 uur de vergadering verlaten en de voorzitter streeft naar een afronding van de vergadering rond dat tijdstip.

### 3

#### Mededelingen

13:42

*Besluit:*

Ontwikkelingen RAV agenderen in een vergadering van het algemeen bestuur in het nieuwe jaar.

*Notulen:*

- Het nieuwe college van Wijdemeren is gestart met vier wethouders.
- Mw. Lanphen informeert het algemeen bestuur over de ledenraad RAV van afgelopen maandag. Er loopt een verkenning naar een andere vorm van samenwerking, deze ontwikkelingen zijn al eerder gedeeld met het AB (o.a. door middel van twee presentaties van dhr. Roest). Op dit moment zijn er twee aparte moederorganisaties (Regio en GGD Flevoland). Met de nieuwe vorm van samenwerking worden efficiency-voordelen verwacht. Mw. Lanphen geeft aan dat de ambulancevoorziening in zijn geheel door de zorgverzekering wordt betaald. De aanwijzing vanuit VWS ligt nu bij de moederorganisaties. Het AB geeft aan het belangrijk te vinden om op tijd betrokken te worden en de consequenties goed in beeld te willen krijgen. Mw. Lanphen geeft aan dat ze samen met mw. Agricola een geschikt moment gaat vinden dat zowel op tijd is om input te geven, maar waarbij de richting ook een paar stappen verder is dan nu.
- Dhr. Bellaart geeft aan dat hij samen met dhr. Zagt een overleg met gedeputeerde mw. Kocken heeft gehad over de Provinciale samenwerkingsagenda. Focus in het gesprek lag op mobiliteit, landschap en energietransitie.
- Mw. Agricola laat weten dat Henk Groen als interim manager Beleid en Bestuur is begonnen. Hij maakt een kennismakingsronde langs de voorzitters van de portefeuillehoudersoverleggen.

### 4

#### Notulen gecombineerd algemeen/dagelijks bestuur 12 september 2024

13:57

*Besluit:*

1. De notulen algemeen/dagelijks bestuur 12 september 2024 openbaar worden vastgesteld, na een tekstuele aanpassing bij agendapunt 5.
2. De notulen algemeen/dagelijks bestuur 12 september 2024 vertrouwelijk worden vastgesteld.

*Notulen:*

- Bij agendapunt 5 Bestuursrapportage op blz. 4/5 vindt een tekstuele aanpassing plaats. Over de rest van het verslag zijn geen opmerkingen en daarmee wordt het openbare verslag van 12 september 2024 vastgesteld. Het vertrouwelijke verslag van 12 september 2024 wordt ongewijzigd vastgesteld.
- N.a.v. de verslagen wordt gesproken over:
  - aantal ongelukken met fatbikes. Het ziekenhuis houdt de cijfers hierover bij en vooralsnog zijn er (momentopname) nu geen verontrustende geluiden. Landelijk wordt nu ook het aantal ongelukken bijgehouden.
  - gebruik van naam zakelijk directeur of concern directeur. Er is geen bezwaar tegen het gebruik van concern directeur in plaats van zakelijk directeur.
  - de raadsinformatiebrief over de aansturing van de Regio-organisatie is nog niet verzonden.

**5**

14:00

### **Presentatie: tussenevaluatie Vervoer**

*Besluit:*

Agenderen voor aandeelhoudersvergadering: spreken over alternatief voor Raad van Advies.

*Notulen:*

- Na een korte toelichting door dhr. Boermans volgt een toelichting door de onderzoeker, dhr. Van der Meulen, van onderzoeksbureau Panteia.
- Mw. Lanphen vraagt naar de klachtenafhandeling. Dhr. Van der Meulen geeft aan dat de conclusies gebaseerd zijn op data uit 2023 en er inmiddels een aantal wijzingen/verbeteringen doorgevoerd zijn om de klachtenafhandeling te verbeteren.
- Mw. Lanphen geeft aan dat bij de start van Vervoer het de bedoeling was om mensen gebruik te leren maken van het reguliere OV. Zij concludeert dat dat niet blijkt te lukken. Dhr. Boermans geeft aan dat prestatie-indicatoren binnenkort in het portefeuillehoudersoverleg geagendeerd worden.
- Dhr. Rebel verwijst naar het belang van de kosten bij de besluitvorming rondom inbesteden. Hij vraagt of het mogelijk is om een vergelijking te maken tussen de kosten die nu betaald worden afgezet tegen de vroegere kosten. Dhr. Bellaart geeft aan dat het moeilijk is om hier uitspraken over te doen omdat de tariefstructuur anders in elkaar zit.
- Dhr. Van den Top concludeert dat de kostenkant mogelijk licht hoger is dan de markt, maar dat daar ook aspecten tegenover staan als kwalitatief

goed vervoer, een hoge klanttevredenheid, een duurzaam wagenpark en veel vast personeel. Die aspecten vormen ook onderdeel van de prijs. De beoordeling moet in een bredere context plaatsvinden en niet alleen op de kosten gefocust zijn. Voor eventuele vragen over de kosten wordt een Q&A gemaakt, waarin de kleine afwijking ten opzichte van de prijs van andere partijen wordt gelinkt aan de resultaten.

- Dhr. Boermans geeft aan dat er een informatiebrief over Vervoer gereed is waarin ook een korte samenvatting van de tussenevaluatie met een link naar het rapport is opgenomen.
- Dhr. Mol vraagt zich af of het niet continueren van de Raad van Advies om een alternatief vraagt. Dhr. Bellaart geeft aan dat de Raad van Advies bij de opstartfase prettig en zinvol was, dat de opstartfase nu voorbij is en Vervoer daarmee vergelijkbaar is met andere onderdelen van de Regio zoals de GAD die ook geen structurele externe expertise hebben. Indien nodig wordt bij alle onderdelen externe expertise gevraagd. Op de agenda van de eerstvolgende aandeelhoudersvergadering komt het onderwerp expertise organiseren terug.
- Het algemeen bestuur complimenteert het team van Vervoer met deze mooie tussenevaluatie.

6

## Advies werkgroep raadsbetrokkenheid

14:30

*Besluit:*

Het AB besluit om:

1. In te stemmen met het advies van de werkgroep raadsbetrokkenheid 'Eigenaarschap, zichtbaar en transparant' en hier uitvoering aan te geven.
2. In te stemmen met de vorming van een klankbordgroep en raden te vragen om maximaal twee leden hiervoor af te vaardigen.
3. Raadsleden door middel van bijgaande raadsinformatiebrief te informeren over het advies.

*Notulen:*

- Dhr. Mol geeft een korte toelichting. De werkgroep raadsbetrokkenheid heeft advies uitgebracht aan het algemeen bestuur met de memo '*Eigenaarschap, zichtbaar en transparant*'. Doel van het advies is de betrokkenheid en eigenaarschap van gemeenteraden met en bij de regionale samenwerking verder te verbeteren zonder afbreuk te doen op de formele adviesrol van de gemeenteraden. In het advies worden

verbeteringen voorgesteld om de huidige instrumenten te optimaliseren (Regiopodium, Startnotitie en de rol/zichtbaarheid van het algemeen bestuur). Daarnaast wordt het belang van onderling contact tussen raadsleden onderstreept en tenslotte wordt voorgesteld om een klankbordgroep met raadsleden te beginnen.

- Het algemeen bestuur ziet een aantal leuke suggesties terug, vindt het advies een mooie uitkomst en stemt in met het advies.
- Mw. Agricola geeft aan dat ze de klankbordgroep graag mee wil laten denken over de evaluatie van de RSA.
- T.z.t. vindt een evaluatie plaats.

## 7 Presentatie: heidag; terugblik en vervolg

14:45

### *Besluit:*

- In de gespreksronde van dhr. Groen met voorzitters van het PFHO wordt het onderwerp bestuurlijk trekkerschap en het invullen van het voorzitterschap meegenomen.
- In eerste helft 2025 heidag van een dagdeel plannen.

### *Notulen:*

- Mw. Mansfeld en mw. Van der Linden geven een presentatie 'Heidag; terugblik en vervolg'.
- Naar aanleiding van het onderwerp openbaarheid wordt een voorbereidende afspraak gemaakt met de heren Van den Top en Mol. Dit onderwerp wordt vervolgens tijdens het AB van 19 december besproken (waarschijnlijk zonder stukken gelet op het nog te plannen voorgesprek en de verzenddatum). Indien mogelijk wordt in dit voorbereidende gesprek ook gesproken over het proces van technische aanpassingen van de gemeenschappelijke regeling.
- Het onderwerp bestuurlijk trekkerschap en het invullen van het voorzitterschap wordt meegenomen in de gespreksronde die dhr. Groen gaat maken. Op basis daarvan wordt gekeken of het gesprek hierover eerst in het AB of eerst in het PFHO wordt gevoerd.
- In plaats van een heidag die de hele dag duurt, stemt het AB in met 2x een heidag van één dagdeel. Daar kan doorgepraat worden over het onderwerp public affairs. In het najaar stond al een heidag gepland, voor de eerste helft 2025 wordt nog een moment gezocht.

## 8 Actualisatie RSA agendatool

15:05

*Besluit:*

Het AB stelt de vierde actualisatie van de agendatool bij de RSA 2023–2026 vast.

*Notulen:*

Dhr. Zagt heeft een tekstuele opmerking. Deze wordt voor verzending naar de raden verwerkt.

## 9 Communicatie

15:15

*Notulen:*

- Mw. Mansfeld geef een presentatie over de communicatie: wat komt er aan en wat is geweest?
- N.a.v. de IDU bijeenkomst geeft dhr. Van Voorden aan dat de afstemming op ambtelijk en bestuurlijk niveau aandacht nodig heeft.
- N.a.v. de raadsinformatiebrieven wordt toegelicht dat raadsinformatiebrieven namens het algemeen bestuur afgestemd worden met de bestuurlijk trekker. Naar aanleiding van de afspraak die gemaakt is in het AB van juni ontvangen bestuurders een vooraankondiging per mail. Hierin wordt aangegeven dat er binnenkort een raadsinformatiebrief verzonden wordt met globaal de boodschap in de raadsinformatiebrief. De raadsinformatiebrief wordt aan DIV gemaïld met in cc. griffiers, algemeen bestuur en het betrokken portefeuillehoudersoverleg. Door de verzending aan DIV kan elke gemeente zijn/haar eigen lokale besluitvormingsroute volgen. Dhr. Van Voorden geeft aan bij de vooraankondigingsmail ook graag de concept brief te ontvangen. Na een discussie wordt besloten om het bij een globale boodschap te houden, de inhoudelijke afstemming vindt plaats met de bestuurlijk trekker. Dhr. Mol geeft aan dat daarnaast de afspraak is gemaakt dat als sprake is van een sensitief onderwerp vooraf een belronde plaatsvindt. In de praktijk is dit zelden nodig.

## 10 Conform: Meldpunt Wet goed verhuurderschap

15:25

*Besluit:*

Het AB stemt in met het voortzetten van het gezamenlijke regionale Meldpunt Goed Verhuurderschap door het Regionaal Urgentiebureau (RUB) onder voorbehoud van de instemming van colleges.

*Notulen:*

- Mw. Havinga verzoekt om naar de meldingen van Eemnes te kijken. Bij Wijdemeren staat het aantal meldingen op '0', dit zou bij Eemnes ook het geval moeten zijn, maar nu ontbreekt Eemnes in het overzicht.
- In de kaderbrief wordt geen melding gedaan over het Meldpunt Wet goed verhuurderschap (relatief klein bedrag en verlenging bestaande DVO).

11

## **Rondvraag en sluiting**

15:30

*Notulen:*

- Dhr. Van Voorden vraagt naar de route van de financiële stukken (naar aanleiding van bestuursrapportage en begrotingswijziging), waarin het portefeuillehoudersoverleg nu niet betrokken is. Mw. Agricola geeft aan dat dit met de doorlooptijden heel lastig is. Waar het gaat om inhoudelijke keuzes met beleidsruimte wordt voorafgaand aan de verwerking in de P&C stukken advies gevraagd aan het portefeuillehoudersoverleg. Bijvoorbeeld de versterking GGD en de keuze bronscheiding/nascheiding. In het voorbeeld van de GAD betreft het een overgedragen taak, waar het AB eindverantwoordelijk voor is en gaat het niet om beleidskeuzes.
- Dhr. Van Voorden koppelt terug over de huidige situatie rondom IZA en VNG. Er wordt verzocht om in de colleges aandacht te vragen voor de VNG ledenpeiling en de heren Van Voorden en Ter Heegde hierover te informeren. Via mw. Van der Linden wordt een mail hierover doorgestuurd naar de AB-leden.
- Dhr. Bellaart geeft aan dat het college van Gooise Meren heeft ingestemd met de VNG motie over eisen en taken die aan de omgevingsdienst worden toebedeeld zonder inmenging van gemeenten.
- Tenslotte vraagt dhr. Van Voorden of er al meer zicht is op de voorgenomen bezuinigingen van het Rijk op GGD-preventie. Dat is niet het geval.
- De voorzitter sluit de vergadering.